
رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای اسلامی شهر شیراز گفت: تعدادی مینی بوس در سال جدید توسط شهرداری شیراز برای مسیرهای کم مسافر 
خریداری می شود.

نواب قائدی در گفت وگو با خبرنگار مهر با اشاره به اینکه در حال حاضر طرح جامع ساماندهی خطوط اتوبوس رانی شهر شیراز در حال انجام است، افزود: 
در کنار اجرای این طرح، یکی از مباحثی که امسال در برنامه حمل ونقل عمومی شهر قرار دارد، خرید تعدادی مینی بوس و استفاده از آن ها در مسیرهایی 

است که مسافران کمتری دارد و فعالیت اتوبوس در آن ها مقرون به صرفه نیست.
قائدی ادامه داد: البته با توجه به مشکلاتی که مینی بوس های تولید داخل دارند و نداشتن دنده اتوماتیک که باعث خستگی راننده ها می شود، به دنبال رفع 

این مشکل از نظر فنی هستیم و در کنار آن در تلاشیم تا پایان سال بخشی از ناوگان اتوبوسرانی را نیز هوشمند کنیم.
وی درخصوص فعالیت شرکت های تاکسی نیز بیان کرد: پس از مخالفت فرمانداری با این مصوبه، در شورای حل اختلاف به آن رسیدگی شد و رأی به 

نفع شورا صادر گردید. در ادامه برای اجرا به شهرداری ابلاغ شد که هم اکنون در حال طی مراحل اداری است.
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یادداشت روز

و  ثبت اسناد  مدیرکل  اعلام 
اعتبار  فاقد  بر  مبنی  فارس  املاک 
دفترچه ای  مالکیتی  اسناد  بودن 
سند  به  عام  اصطلاح  در   که 
است،  معروف  سربی   سیم 
که  می گیرد  صورت  حالی  در 
از هم وطنان ما هنوز  جمع کثیری 
به  اسناد  این گونه  تغییر  الزام  از 
»تک برگی« چندان اطلاعی ندارند.

این گونه  به طورمعمول 
فراگیری  اعلام  با  تصمیم گیری ها 
نیز  را  مشخصی  زمان  آن،  در  که 
گرفته  صورت  می کنند،  تعیین 
شناسایی  کارت  تعویض  مانند  و 
ملی از مدت ها قبل به اطلاع عموم 
رسیده و حتی در چند نوبت مهلت 

آن تمدید شده است.
بنابر ضرورت  حال شهروندی که 
ملکی  سند  از  به فوریت  بخواهد 
استفاده  اضطراری  موارد  در  خود 
بن بست  در  تردید  بدون  کند، 
و  گرفت  خواهد  قرار  دردسر  و 
جبران ناپذیری  احتمالی  زیان های 

بر او تحمیل خواهد شد.
تضییع  این  از  جلوگیری  برای 
مردم  هم  باید  شهروندان،  حقوق 
هم  و  کنند  دنبال  را  روز  اخبار 
القای  ضریب  درصد  مسئولان 
اخباری که با زندگی روزمره مردم 

گره خورده است را افزایش دهند.
پهنه  باید  امر،  این  تحقق  برای 
با  را  خبر  نفوذ  حوزه  و  تبلیغات 
»تنوع«  و  »تکرار«  عنصر  دو 
جذابیت  اکسیر  و  داده  گسترش 
ذهن و اندیشه مردم را با آن درگیر 

کنند.
جدید  دنیای  به  آوردن  روی  البته 
مخصوصاً  و  مدارک  و  اسناد 
محاسن  آنها  کردن  الکترونیکی 
مردم  برای  باید  که  دارد  زیادی 

برشمرده شود.
امروز اگر از اکثریت مردم سؤال 
کنیم سندهای تک برگ با سندهای 
و  تفاوت  چه  قدیمی  دفترچه ای 
اطلاع  آن  از  عموماً  دارد  مزایایی 
درستی ندارند و این موضوع نشان 
که  هم  افرادی  اکثر  که  می دهد 
آورده اند  روی  آنها  تعویض  به 
این  از  دقیقی  اطلاع  و  علم  هیچ 
تفاوت ها و مزایا نداشته و صرفاً بر 
تعویض  این  به  اداری  الزام  اساس 

پرداخته اند.
هر  انجام  برای  که  چه بهتر  پس 
به اندازه ای  تغییراتی  و  اصلاحات 
از  که  شود  داده  مردم  به  آگاهی 
تفاوت ها و مزایای طرح های  همه 
جدید مطلع شوند و آنگاه دست به 

اقدام بزنند.

فارس،  املاک  و  ثبت اسناد  مدیرکل 
عادی  و  دفترچه ای  مالکیت  اسناد 
گفت:  و  دانست  اعتبار  بدون  را 
هرچه  باید  اسناد  این گونه  دارندگان 
با  اسناد  این  تعویض  برای  سریع تر 

سند تک برگ اقدام کنند.
ایرنا  با  گفت وگو  در  اقبال،  مهدی 
یا  و  وام  دریافت  هم اینک  افزود: 
ممکن  دفترچه ای  سند  با  سند  انتقال 
چنانچه  اسناد  این  دارندگان  و  نیست 
اقدام  از سند خود  استفاده  با  بخواهند 
به دریافت وام کنند یا آن را به فرد 
سند  باید  حتماً  کنند  منتقل  دیگری 

تک برگ در اختیار داشته باشند.
وی ادامه داد: از مجموع یک میلیون و 
در  موجود  دفترچه ای  سند  هزار   900
هزار   920 تعویض  برای  هنوز  استان 
سند هیچ گونه اقدامی انجام  نشده و با 
برای  انجام شده  فراخوان های  به  توجه 
که  است  انتظار  اسناد  این  تعویض 
این  انجام  برای  سریع تر  هرچه  مردم 
کار اقدام کنند. اقبال بیان کرد: اسناد 
ظرف  حداکثر  دفترچه ای  مالکیت 
مدت یک هفته تعویض و به جای آن 
اسناد  می شود.  صادر  تک برگ  سند 
به سند منگوله دار  مالکیت دفترچه ای 
و سند سیم سربی معروف هستند که 

باید به سند تک برگ تبدیل شوند. 
مردم پیگیری پرونده های خود را به 

دلالان واگذار نکنند

فارس،  استان  ثبت اسناد  مدیرکل 
ادارات  در  موجود  معضلات  از  یکی 
دلالان  حضور  را  ثبتی  واحدهای  و 
به  به هیچ وجه  مردم  گفت:  و  دانست 
خودشان  و  نکنند  اعتماد  افراد  این 

پیگیر امور خود باشند.
اقبال اضافه کرد: مردم در مراجعه به 
واحدهای ثبتی ممکن است با افرادی 
مواجه شوند که خود را کارمند اداره 
ثبت یا فردی صاحب نفوذ معرفی و 
پول  دریافت  درازای  که  کنند  ادعا 
می توانند  کوتاهی  مدت زمان  ظرف 

پرونده آنها را به سرانجام برسانند.
تاکنون  اینکه  به رغم  افزود:  وی 
فرصت طلب  افراد  این  از  تعدادی 
برخورد  آنها  با  و  شده اند  شناسایی 
ادارات  در  هنوز  افراد  این  اما  شده 
ثبت اسناد و واحدهای ثبتی تردد دارند 
که  است  این  مردم  از  ما  تقاضای  و 
به هیچ وجه به این افراد اعتماد نکنند و 
در صورت مواجه با آنها مراتب را به 

حراست مجموعه اطلاع دهند. 
شرایط  هم اینک  کرد:  اظهار  او 
به گونه ای است که کارهای تفکیکی 
ظرف  ثبتی  واحدهای  در  عملیاتی  و 
و  می شود  انجام  هفته  یک  مدت 
به دلالان  به جای پرداخت پول  مردم 
و  مراجعه  با  می توانند  خودشان 
پیگیری کارهای خود، سریعاً به نتیجه 

برسند.

عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
اعتبارات  کل  فارس  استانداری 
آزادراه های این استان را دو هزار و 

۶۰۰ میلیارد تومان اعلام کرد.
گفت وگو  در  رحیمی  عنایت الله 
آخرین  پیرامون  مهر  خبرنگار  با 
فارس  استان  آزادراه های  وضعیت 
از  یکی  حاضر  حال  در  کرد:  بیان 
آزادراه  راه  پروژه های  مهم ترین 
فاصله  که  است  اصفهان  به  شیراز 
کیلومتر   ۱۳۰ را  اصفهان  به  شیراز 

کاهش می دهد.
آبادی ها  پروژه  این  داد:  ادامه  وی 
و شهرهای مسیر را متأثر می کند و 
درصد   ۷۵ از  بیش  حاضر  حال  در 

پیشرفت فیزیکی دارد.
عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
اینکه  بر  تأکید  با  فارس  استانداری 
پیشرفت  شیراز-اصفهان  آزادراه 
خوبی داشته، ادامه داد:  یکی دیگر 

غیر  تقاطع  به  مربوط  پروژه ها  از 
که  است  شیراز-سپیدان  هم سطح 
این پروژه نیز پیشرفت خوبی داشته 

است.
وی از آغاز عملیات احداث آزادراه 
افزود:  و  داد  خبر  پارسیان-لامرد 
یکی دیگر از پروژه های که توسط 
این  شده  شروع  خصوصی  بخش 
آزادراه است که هم اکنون عملیات 

احداث آن آغاز شده است.
رحیمی ادامه داد: علاوه بر این باند 
نیز در دست  به جم  فیروزآباد  دوم 
اجراست و دارالمیزان به مهر نیز در 
حال طی مراحل نهایی است. پروژه 
درصد   ۸۵ فیروزآباد  به  فراشبند 
فقط  که  دارد  فیزیکی  پیشرفت 

روسازی باقیمانده است.
پروژه های  اعتبارات  وی  گفته  به 
 ۶۰۰ و  هزار  دو  فارس  آزادراه های 

میلیارد تومان است.

انتظامی  ارشد  مقامات  و  کارشناسان 
بر  مبتنی  درمان  اثربخشی  معتقدند 
به مراتب کمتر  اعتیاد  اجبار درزمینه 

از برنامه های داوطلبانه است.
خبرگزاری مهر، چندی پیش سردار 
سعید منتظر المهدی در نشست خبری 
کرد:  عنوان  مخدر  مواد  بحث  در 
واقعیت این است یکی از دغدغه های 
امروز فرمانده نیروی انتظامی، معضل 
هفته ای  و  روز  است.  مخدر  مواد 
نیست که جلسه ای برگزار نشود. ما 
آمادگی  و  واقفیم  خود  مسئولیت  به 
اجرای صددرصدی آن را داریم. بلکه 
را  ظرفیت  این  هفته  از  کسری  در 
داریم همه معتادان متجاهر را در سطح 
شهر  سیمای  کنیم.  جمع آوری  شهر 
تلطیف شود و ذهن مردم آرام شود. 
مشکلات  همه  اقدام،  این  آیا  ولی 
تمام  جمع آوری  نه!  می کند،  حل  را 
پاک  برای  شفابخش  نسخه  معتادان 
این ها  نیست.  شهر  چهره  کردن 
بخش  و  شهر  به  برمی گردند  مجدداً 
نمی کنند  مراجعه  که  آنها  از  اندکی 

باید جمع آوری شوند.
این مقام ارشد انتظامی یادآور شد: در 
حوزه ایجابی بالغ بر ۲۰ مرکز مشاوره 
پیشگیری از اعتیاد ایجادشده، ۳ هزار 
رادیویی  برنامه های  ساعت   ۳۰ و 
جلسه   ۵۰ و  هزار   ۴ تلویزیونی،  و 
و  مساجد  مدارس،  ازجمله  آموزشی 

۱ میلیون و ۵۷۰ هزار آموزش چهره 
بتوانیم  تا  است  انجام شده  به چهره  
هر چه بیشتر رنگ نازیبای اعتیاد را 
از چهره کشور عزیزمان پاک کنیم.

خاطرنشان  ناجا  اجتماعی  معاون 
مهم ترین  از  مدرسه  و  خانواده  کرد: 
افراد  شخصیت  تقویت  پایگاه های 
نهاد  دو  این  آموزش های  و  هستند 
تعیین کننده آینده و سرنوشت نسل 

جوان کشور هست.
از  پس  معتادان  درصد   ۹۰ از  بیش 
ترک دوباره به مصرف باز می گردند
چرخه بازپروری معتادان باید اصلاح 
درصد   ۹۰ از  بیش  چراکه  شود 
از  پس  موجود  چرخه  در  معتادان 
مخدر  مواد  مصرف  به  مجدد  ترک، 

روی می آورند.
به  دراین باره  رحیمی  حسین  سردار 
از ظرفیت  باید  خبرنگار مهر گفت: 
و  دولتی  سازمان های  و  نهادها  همه 
این  با  مبارزه  درزمینه  غیردولتی 

پدیده شوم استفاده شود.

و  کودکان  از  حمایت  قوانین 
سال  در  بند   9 در  که  نوجوانان 
1381 مصوب شده نیاز به بازنگری 
داشته و جرائم در نظر گرفته شده 
به هیچ عنوان  قانونی  مواد  این  در 

بازدارنده نیست.
برای  شاید  گذشته  سال  تیرماه 
نیست،  فراموش شدنی  ایرانی  هیچ 
اهل  هفت ساله  دختر  اصلانی  آتنا 
یک  اثر  در  که  مغان  پارس آباد 
رسید.  قتل  به  غیرقابل باور  حادثه 
در  بسیاری  واکنش های  آتنا  قتل 
بلندپایه  مقامات  از  و  داشت  پی 
شاخص  چهره های  تا  دولتی 
فرهنگی، هنری و ورزشی خواستار 
پیگیری و ریشه کنی چنین معضلی 

در جامعه شدند.
که  نبود  کودکی  تنها  آتنا 
بنام  نوظهوری  پدیده  قربانی 
»کودک آزاری« شد. اتفاقات اخیر 
نیز  تهران  در  پسرانه ای  دبیرستان 
نمک دیگری بود بر زخم کهنه ای 
که حالا سرباز کرده و دامان عفت 
است.  کرده  لکه دار  را  عمومی 
اتفاقاتی که به هیچ عنوان توجیه پذیر 
معضل  این  با  مبارزه  و  نیست 

اجتماعی به شکل اساسی و بنیادی 
مختلف  مطالعات  می کند.  طلب  را 
درزمینه سوءرفتار با کودکان نشان 
از فرهنگ،  می دهد که صرف نظر 
و  آموزش  سطح  اجتماعی،  طبقه 
میزان درآمد، این پدیده در تمامی 

کشورهای جهان وجود دارد.
فیروزه درخشان پور، فوق تخصص 
در  نوجوان  و  کودک  روانشناسی 
کرد:  اظهار  ایسنا  با  گفت وگو 
متفاوتی  تعاریف  کودک آزاری 
و  اجتماعی  پزشکی،  دیدگاه  از 
قانونی داشته که در همه آنها یک 
می خورد؛  چشم  به  کلی  مفهوم 
مراقبین  یا  والدین  در  رفتار  نوعی 
روانی  رفاه و سلامت  کودک که 
معرض  در  را  کودک  جسمی  و 
تهدید قرار داده و یا به آن آسیب 
یعنی  بنابراین کودک آزاری  بزند، 
زور،  قدرت،  از  عمدی  استفاده 
علیه  جسمانی  نیروی  یا  و  تهدید 
کودک توسط یک فرد و یا یک 
رشد  حیات،  به سلامتی،  که  گروه 
یا  زند  لطمه  و عزت نفس کودک 
را  بعدی  صدمات  ایجاد  احتمال 

افزایش دهد.

افزایش هفت درصدی قیمت  باوجود 
آب و برق، وزیر نیرو همچنان معتقد 
فاصله  فعلی  قیمت های  که  است 
دارد  واقعی  باقیمت  قابل ملاحظه ای 
شود،  اصلاح  باید  نیز  فعلی  نرخ  و 
بر  که  است  شرایطی  در  این  البته 
آب بها  دریافت  لیست  آمار  اساس 
در کشورهای خاورمیانه، ایران جزو 
کشورهایی است که کمترین آب بها 
را از مشترکان خود دریافت می کند.

قانون  اساس  بر  ایسنا،  گزارش  به 
هدفمندی یارانه ها که در سال ۱۳۸۹ 
اجرایی شد قرار بود که طی پنج سال 
انرژی  حامل های  قیمت  به تدریج 
همچون آب و برق افزایش پیدا کند 
و به قیمت های واقعی خود برسد که 
اجرایی   ۱۳۹۴ سال  تا  کار  این  باید 
یارانه ای  غیر  به صورت  قیمت ها  و 
که  می شد  عرضه  مردم  به  واقعی  و 
اتفاق محقق نشده  این  تاکنون هنوز 

است.
در دولت دهم قیمت ها تثبیت و در 
دولت یازدهم نیز هرچند که قیمت ها 

ازآنچه  اما  کرد  پیدا  افزایش  اندکی 
بسیار  بود  کرده  پیش بینی  قانون 
که  شد  همان  نتیجه  و  بود  کمتر 
 ۱۲۰ معادل  تمام شده  قیمت  باوجود 
در آب  و  تومان   ۶۶ را  برق  تومان، 
باوجود قیمت تمام شده ۱۰۰۰ تومان، 
عرضه  تومان   ۴۵۰ تا   ۴۰۰ کالا  این 
شود، یعنی تنها ۵۰ درصد از هزینه ها 

توسط وزارت نیرو دریافت می شود.
این در حالی است که میزان افزایش 
کمتر  بسیار  برق  و  آب  هزینه های 
از متوسط نرخ تورم این سال ها بوده 
یعنی آهنگ افزایش قیمت در سایر 
از  بالاتر  بسیار  خدمات  و  کالاها 
بوده  برق  و  آب  در  قیمت  افزایش 

است.
در دولت فعلی نیز برخلاف افزایش 
هفت درصدی قیمت آب و برق وزیر 
پایدار دغدغه  نیرو برای عرضه آب 
دارد و می گوید امیدواریم که فاصله 
آب  تمام شده  باقیمت  امروز  نرخ 
موجب اختلال در عرضه آب پایدار 

نشود.

 بازگشت ۹۰درصد معتادان بعد از ترک 
به مصرف دوباره

بخت سیاه برخی کودکان ایرانی

 رویکرد وزارت نیرو درخصوص افزایش 
قیمت آب و برق

شربتتلخیکهبالاخرهبایدسرکشید!

اسناد مالکیت دفترچه ای اعتبار ندارد

معاونعمرانیاستاندارفارس:
 اعتبار آزادراه های فارس ۲۶۰۰ میلیارد 

تومان است

اسناد مالکیت دفترچه ای اعتبار ندارد

خریداری مینی بوس برای مسیرهای کم مسافر در شیراز

از  هر  دری  کلامی

تحلیل این خبر را در ستون بالا بخوانید

استاندار فارس گفت: مطالعات لازم 
برای آغاز عملیات جاده اصلی صدرا 
این  پیمانکار  و  انجام  باجگاه  به 
پروژه مشخص شده است که در ایام 
این  اجرایی  عملیات  آغاز  فطر  عید 

پروژه را شاهد خواهیم بود.
به گزارش ایسنا منطقه فارس، به نقل 
بین الملل  امور  و  عمومی  روابط  از 
تبادار  اسماعیل  فارس،  استانداری 
خیرین  مجمع  افطاری  ضیافت  در 
تسلیت  با  فارس  استان  سلامت 
علی)ع(  امام  متقیان  مولای  شهادت 
ما  همه  به  خداوند  امیدوارم  افزود: 
سکنات،  رفتار،  از  که  دهد  توفیق 
منش، گفتار و کردار این امام همام 

بهره بگیریم. 
و  امروز  ضرورت  کرد:  تأکید  وی 
و  زیست  روش  به  توجه  ما  فردای 
باید  و  است  علی)ع(  امام  زندگی 
داشته  را  لازم  توجه  موضوع  این  به 

باشیم. 
اقدامات  به  ادامه  در  فارس  استاندار 
ملک  علی  سید  دکتر  خیرخواهانه 
مرکز  هیئت امنای  رئیس  حسینی 
خیریه آموزشی، پژوهشی و درمانی 
پیوند اعضای ابوعلی سینا اشاره کرد 
و گفت: دکتر ملک حسینی به عنوان 
یک عالم به تمام معنا در علم پزشکی 

در کشور و جهان سرآمد است. 

در  زیادی  پزشکان  گفت:  تبادار 
نیک اندیشی،  اما  داریم  کشور 
درد  آلام،  به  توجه  نوع دوستی، 
یک  تفاوت  دیگران  نیازمندی  و 
که  است  پزشکان  دیگر  با  پزشک 
این ویژگی افراد را سرآمد می کند. 

علوم  همه  در  اگر  داد:  ادامه  وی 
پهنه  در  اخلاق  علم  و  نیک اندیشی 
کشاورز،  کارگر،  از  افراد  زندگی 
مهندس و پزشک وارد شود می تواند 
می کنند  تلاش  بسیاری  باشد،  مفید 
روش  و  روال  اما  باشند  مشهور  که 
حد  در  باید  که  است  این  زندگی 
خود مفید باشیم و هر کس، قدمی در 
راستای مفید بودن خود برای هم نوع 

بردارد مشهور هم خواهد شد. 
نماینده عالی دولت در استان فارس 
یادآور شد: دکتر ملک حسینی چون 
در راستای مفید بودن خود در جامعه 
نیز  بکار گرفت خدا  را  تلاش خود 
عنایت کرد تا این فرد مشهور شود 

و همگان نیکی و روش و منش این 
عزیز را تحسین و از او تقدیر کنند. 
حسینی  ملک  دکتر  افزود:  تبادار 
است  داشته  که  والایی  باهمت 
بکار  را  کمکی  های  مکانیزم  همه 
دهد  انجام  سترگ  کاری  تا  گرفته 
پژوهشی  آموزشی،  خیریه  مرکز  و 
ابوعلی سینا  پیوند اعضای  و درمانی 
را به عنوان یک مرکز بین المللی در 
 استان فارس و شهر صدرا ساماندهی 

کرد. 
وی ادامه داد: مرکز خیریه آموزشی، 
اعضای  پیوند  درمانی  و  پژوهشی 
ابوعلی سینا هم ازنظر تجهیزات، هم 
بیماران  به  توجه  و  متخصص  ازنظر 
زمینه ها و ظرفیت های لازم را دارد. 

به  اشاره  با  ادامه  در  فارس  استاندار 
کارهای بزرگ و خیر مرحوم نمازی 
اگر شیوه سخاوت  در شیراز گفت: 
اصلی  اصول  که  انفاقی  و  کرامت 
و  تأکیدها  جزو  و  اجتماعی  اخلاق 

دستور  در  است  ما  دینی  آموزه های 
ماندگاری  گیرد  قرار  انسان ها  کار 

برای این انسان ها رقم می خورد. 
درخواست  به  همچنین  تبادار 
مرکز  حاشیه ای  پارک  ساماندهی 
خیریه آموزشی، پژوهشی و درمانی 
پیوند اعضای ابوعلی سینا اشاره کرد 
معاون  و  صدرا  شهردار  افزود:  و 
را  موضوع  این  استانداری  عمرانی 
لازم  ساماندهی  تا  می کنند  پیگیری 

صورت بگیرد. 
عمران  شرکت  از  داد:  ادامه  وی 
گذر  که  کردم  درخواست  صدرا 
باجگاه را در دستور  به  اصلی صدرا 
کار قرار دهند که مطالعات لازم در 
این زمینه انجام و پیمانکاران آن نیز 
عید  ایام  در  که  است  شده  انتخاب 
فطر آغاز عملیات اجرایی این پروژه 

را شاهد خواهیم بود. 
و  آوازه  به  همچنین  فارس  استاندار 
ادوار  در  فارس  استان  ظرفیت های 
تاریخ اشاره و اضافه کرد: روزگاری 
بوده  دنیا  تمدن  مرکز  استان  این 
افراد  آن  نوادگان  نیز  امروز  است، 
را  آوازه ها  این  آیندگان  برای  باید 
در ابعاد مختلف اجتماعی، آموزشی، 
ادامه  آبادانی  و  عمران  و  فرهنگی 
دنیا  در  فارس  همچنان  تا  دهند 

بدرخشد.

بر  اشاره  ضمن  فارس  استاندار 
جایگاه و ظرفیت علمی و تحقیقاتی 
و فرهنگی جهاد دانشگاهی، بر لزوم 
نهاد  این  توان  تمام  از  بردن  بهره 
باهدف  فارس  دانشگاهی در گستره 

ارتقا جایگاه این استان تأکید کرد.
فارس،  منطقه  ایسنا  گزارش  به 
مظاهر  دیدار  در  تبادار  اسماعیل 
بابایی،  رئیس جهاد دانشگاهی فارس، 
با اشاره به اینکه در مباحث آموزشی 
و تکرار آموزش به واسطه حضور و 
نیمه دولتی  فعالیت بخش های دولتی، 
ندارد،  وجود  کسری  خصوصی،  و 
لزوم حضور مؤثر و بهره ورانه جهاد 
علمی،  بخش های  در  دانشگاهی 
مدنظر  را  فرهنگی  و  تحقیقاتی 

قرارداد.
به  توجه  با  اینکه  تصریح  با  تبادار 
دانشگاهی  جهاد  بالای  ظرفیت های 
در کشور، نگاه بهره ورانه به این نهاد 

در استان فارس کم بوده است، لزوم 
آموزش گیران  بهره وری  به  توجه 
تأکید  مورد  را  آنان  اشتغال زایی  و 
قرارداد و گفت: در آموزش عموماً 
و  داده  آموزش  را  روتین  علم 
می دهیم، باید در کنار آموزش بحث 
را  اشتغال  به  منجر  افزایی  مهارت 

موردتوجه قرارداد.
در  بعضی ها  گفت:  فارس  استاندار 
حوزه آموزش به دنبال سوداگری و 
جهاد  قصه  اما  هستند  درآمد  کسب 
آموزشی  مراکز  بقیه  با  دانشگاهی 
آمار  ارائه  به جای  لذا  دارد،  توفیر 
آموزش های  از  که  افرادی  تعداد 
برده اند  بهره  بلندمدت و کوتاه مدت 
باید آماری ارائه داد که چند نفر از 
این افراد اکنون در شغلی متناسب با 
تخصص خود مشغول به کار هستند.

او با قدردانی از تلاش های انجام شده 
درگذشته، این تلاش ها را قانع کننده 

به  توجه  عطف  لزوم  و  ندانست 
و  دانشگاهی  جهاد  جایگاه  ارتقا 
تأثیرگذاری آن در شکوفایی استان 
را  اشتغال  نظیر  مشکلاتی  حل  و 

یادآور شد.
استاندار فارس با تأکید بر اینکه در 
بعد آموزش، از جهاد دانشگاهی در 
مراکز  و  موسسه ها  سایر  با  مقایسه 
آموزشی انتظار بیشتری وجود داشته 
اتفاقات  همه  اینکه  گفت:  دارد،  و 
مرکز  نظیر  دانشگاهی  جهاد  خوب 
استان ها  سایر  به  متعلق  و...  رویان 
باشد،  بی بهره  فارس  و  شده  حادث 

خوب نیست.
وی با استقبال از پیشنهاد رئیس جهاد 
تنظیم  درخصوص  فارس  دانشگاهی 
استانداری  بین  تفاهم نامه ای  مبادله  و 
کشور،  دانشگاهی  جهاد  و  فارس 
جهاد  که  داریم  انتظار  ما  گفت: 
شهر  و  فارس  استان  در  دانشگاهی 

شیراز با توجه به ظرفیت های علمی 
و دانشگاهی و پزشکی و کشاورزی 
موجود، حداکثر توان خود را به کار 

گیرد.
اینکه  بر  تأکید  با  فارس  استاندار 
بیشتری  بهره وری  و  نوآوری  انتظار 
است،  داشته  دانشگاهی  جهاد  از  را 
آموزشی،   نقش آفرینی  انتظار  گفت: 
تحقیقاتی، فرهنگی و علمی با نگاهی 
وجود  دانشگاهی  جهاد  از  کاربردی 

داشته و دارد.
برگزاری  از  استقبال  با  تبادار 
رسانه های  درزمینه  علمی  کنفرانس 
برگزاری  لزوم  مدرن،  و  سنتی 
تأکید  با  را  رویدادهایی  چنین 
و  قرارداد  مدنظر  آن  خروجی  بر 
اقدامات  ازاین پس  که  کرد  تصریح 
با  را  دانشگاهی  فعالیت های جهاد  و 
خواهد  رصد  بیشتری  وسواس   دقت 

کرد.

شیراز  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
بودجه  درصدی   20 کاهش  به 
در  پزشکی  علوم  دانشگاه های 
اشاره  قبل  سال  به  نسبت   97 سال 
افزایش  اگر  کرد:  خاطرنشان  و 
جمعیت، دستمزد و برخی هزینه های 
دیگر هم در نظر گرفته شود درواقع 
تا سقف 50 درصد با کاهش بودجه 

مواجه شده ایم.

علی  فارس،  منطقه  ایسنا  به گزارش 
با  دیدار  در  خرداد   19 شنبه  بهادر 
اشاره  با  فارس  در  ولی فقیه  نماینده 
به طرح تحول سلامت که از دولت 
یازدهم در کشور اجرایی شد، گفت: 
این  اجرای  برای  خوبی  بودجه های 
آن  با  که  شد  گرفته  نظر  در  طرح 
و  مجهز  بیمارستان ها  از  بسیاری 
تعمیر شدند اما درعین حال واکنش ها 
و اعتراضاتی را هم به دنبال داشت. 
اگرچه لازم بود این طرح ادامه یابد 
دچار  بودجه  کمبود  دلیل  به  اما 
چالش هایی شد. وی افزود: علی رغم 
دانشگاه  بودجه  قابل توجه  کاهش 
در سال جاری اما همه تلاش ما این 
کاسته  خدمات  حجم  از  که  است 
پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس  نشود. 

با  کرده ایم  سعی  داد:  ادامه  شیراز 
اولویت بندی بیماران به اورژانسی و 
ارائه  در  و... مشکلی  اورژانسی  نیمه 

خدمات پیش نیاید.
اخیر  روزهای  اعتراضات  به  بهادر 
پزشکان خانواده در فارس هم اشاره 
و آن را ناشی از تأخیر در پرداخت 
با  افزود:  و  کرد  اعلام  معوقاتشان 
نظارتی  سیستم های  و  وزارتخانه 
رایزنی هایی انجام شده تا این مهم از 

مجاری قانونی حل وفصل شود.
به  برنامه هایی  اینکه  بابیان  وی 
قالب کاربری و  در  زیربنایی  شکل 
ایجاد شرکت های دانش بنیان در دو 
حال  در  پژوهش  و  آموزش  حوزه 
با  دولتی  سیستم  ادغام  است،  انجام 
چالش های  ازجمله  را  پردیس ها 

دانست.  دانشجویان  بین  همیشگی 
گفت: طی مدت اخیر تلاش ردیم تا 
با ادغام بخشی از آنها از بروز تنش 

میان دانشجویان جلوگیری کنیم.
شیراز  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
بابیان اینکه مجموعه ای مانند دانشگاه 
متعدد  سیستم های  با  پزشکی  علوم 
نظارتی روبه رو است که بعضاً برخی 
همخوانی  دانشگاه  روح  با  آنها  از 
ازاین رو  کرد:  خاطرنشان  ندارند، 
آنها  گفت وگو  با  تا  کردیم  تلاش 
مجموعه  این  سیستم  به  نسبت  را 
کرد:   تصریح  بهادر  کنیم.  توجیه 
سلایق  از  خارج  دانشگاه  این  در 
برای  گروه ها  همه  از  افراد،  سیاسی 
استفاده  شده  مختلف  مدیریت های 

است.

ارسال  با  کشور  چای  سازمان  رئیس 
نامه ای از رئیس شورای اسلامی شهر 
چای  از  او  حمایت  به واسطه  شیراز 

ایرانی، قدردانی کرد.
فارس،  منطقه  ایسنا  گزارش  به 
سازمان  رئیس  روزبهان  محمدولی  
با ارسال نامه ای، از سید  چای کشور 
شورای  رئیس  دستغیب،  احمدرضا 
حمایت  به واسطه  شیراز  شهر  اسلامی 

او از چای ایرانی، قدردانی کرد.
به  اشاره  با  نامه  این  در  روزبهان 
حمایت  عنوان  با   97 سال  نام گذاری 

معظم  مقام  توسط  ایرانی،  کالای  از 
از  افراد  همه  تبعیت  لزوم  و  رهبری 
شورای  رئیس  حمایت  رهنمود،  این 
شیراز در حمایت از چای ایرانی را به 
مصابه تبعیت عملی از فرمایش رهبر 

انقلاب دانسته است.
است؛  آورده  نامه  این  در  روزبهان 
از  دریافتی  اطلاعات  اساس  بر 
پسندیده  عمل  متوجه  خبرگزاری ها، 
به  نسبت  اعتراض  بر  مبنی  جنابعالی 
توزیع بسته های چای با برند خارجی 
پذیرفتن  از  امتناع  و  مراسم  یک  در 

بسته مذکور، شدم.
شمرده  مغتنم  را  فرصت  بدین وسیله 
و از جنابعالی بابت حمایت از تولید 
ملی، به ویژه » چای ایرانی« تشکر و 

قدردانی می نمایم.
این  در  کشور  چای  سازمان  رئیس 
که  است  کرده  امیدواری  ابراز  نامه 
در  شدن  پیش قدم  با  مسئولان  تمام 
ملی،  تولید  کالای  مصرف  و  خرید 
از  استفاده  فرهنگ  ترویج  بر  علاوه 
رونق  بازگشت  زمینه  ایرانی،  کالای 
کشور  اقتصاد  به  پایدار  شکوفایی  و 

را فراهم کنند.
محمدصادق  گزارش،  این  اساس  بر 
سندیکای  اجرایی  مدیر  حسنی، 
طی  نیز  شمال  چای  کارخانجات 
شورای  رئیس  دستغیب،  از  نامه ای 

اسلامی شیراز قدردانی کرده است.
احمدرضا  سید  ایسنا،  گزارش  به 
دستغیب پیش ازاین بسته چای خارجی 
اهدایی دریکی از مراسم ها را با تأکید 
ایرانی،  کالای  از  حمایت  لزوم  بر 
خصوصاً محصولات کشاورزی تولید 

داخل، قبول نکرده بود.

استاندارفارستأکیدکرد:

توان جهاد دانشگاهی را برای ارتقا جایگاه فارس به کارگیریم

استاندارفارسخبرداد؛

آغاز عملیات اجرایی جاده باجگاه به صدرا همزمان با عید فطر

رئیسدانشگاهعلومپزشکیشیراز:
بودجه علوم پزشکی شیراز 20 درصد کاهش یافته است

بهدنبالحمایتدستغیبازچایایرانیانجامشد؛
قدردانی رئیس سازمان چای کشور از رئیس شورای شهر شیراز


